

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 阿里巴巴集團控股有限公司(“公司”)(股份代號：9988)香港公開發售 – 全電子化申請程序
Subject: **Hong Kong Public Offering of Alibaba Group Holding Limited (the “Company”)
(Stock Code: 9988) – Fully Electronic Application Process**

查詢： 參與者一般查詢熱線¹ (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline¹ (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

參照中央結算通告(編號：[CD/DNS/CCASS/260/2019](#))有關該公司的香港公開發售採取全電子化申請程序及中央結算系統電子認購服務。

請注意，香港中央結算有限公司將於今天上午10時30分及上午11時30分通過電話會議的方式舉行兩次關於中央結算系統電子認購服務的簡報會予中央結算系統參與者。簡報會的參加詳情，請參考該中央結算通告。

Reference is made to the CCASS circular (Ref No.: [CD/DNS/CCASS/260/2019](#)) regarding the Company has adopted a fully electronic application process for the Hong Kong Public Offering and the CCASS EIPO service.

Please note that HKSCC will organize two briefing sessions at 10:30am and 11:30am today by way of tele-conference to CCASS Participants in relation to the CCASS EIPO service. Please refer to the CCASS circular for enrolment details of the briefing sessions.

市場科
現貨交易
高級副總裁
麥寶璇謹啟
Olivia Mak
Senior Vice President
Cash Trading
Markets Division

¹所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).